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Buget2021 - Parlament|Cîtu: Veniturile în sectorul bugetar - legate de performanta;

e contraproductiv sa existe asteptari ca salariile cresc oricum

Premierul Florin Cîtu a declarat, luni, în plenul Parlamentului, ca veniturile în sectorul bugetar trebuie sa

fie direct legate de performanta si este contraproductiv sa existe asteptari ca salariile cresc oricum.

 

"În primul rând, reforma în administratia locala si centrala. Am spus-o si o repet, angajatii sectorului public trebuie

sa-si asume deciziile, salarii mai mari cu 70% decât în sectorul privat trebuie justificate. Dublarea cheltuielilor de

personal în sectorul bugetar în ultimii patru ani trebuie sa se vada si în performanta. Nu se vede si nu o spun doar

eu, o spun toti românii care trebuie sa lucreze cu institutiile statului. Trebuie sa existe responsabilitate si

raspundere. Şi, da, am spus si o repet, trebuie sa putem sa restructuram aparatul de stat în functie de nevoile

curente ale societatii. Nu putem sa pastram un stat construit de comunisti, sa speram ca va face performanta în

economia secolului XXI. Veniturile în sectorul bugetar trebuie - accentuez - trebuie sa fie transparente si legate

direct de performanta. Este contraproductiv sa existe asteptari ca salariile cresc oricum, indiferent de performanta",

a afirmat Cîtu.

 

El a adaugat ca din legea salarizarii, care urmeaza sa vina în Parlament, va disparea "sistemul de sporuri".

 

"Şi ajungem la legea salarizarii, care o sa fie în Parlamentul României în curând si, bineînteles, dispare sistemul de

sporuri, asa cum este el implementat astazi, si multe dintre sporuri dispar, dar cel mai important este ca acei

functionari publici care-si fac treaba sunt si cel mai bine remunerati", a mai spus Cîtu. 
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